

Title (en)

6,7-g(a)-DIFLUOROMETHYLENANDROSTA-1,4-DIEN-3-ONE DERIVATIVES AND PROCESS FOR THEIR PREPARATION.

Title (de)

6,7-g(a)-DIFLUOROMETHYLENANDROSTAN-1,4-DIEN-3-ON DERIVATE UND EIN VERFAHREN ZU IHRER HERSTELLUNG.

Title (fr)

DERIVES DE LA 6,7-g(a)-DIFLUOROMETHYLENEANDROSTA-1,4-DIEN-3-ONE ET PROCEDES POUR LEUR PREPARATION.

Publication

EP 0620823 A1 19941026 (EN)

Application

EP 93923484 A 19931018

Priority

- EP 9302864 W 19931018
- GB 9222669 A 19921028

Abstract (en)

[origin: WO9410190A1] This invention refers to the use of compounds of formula (I), wherein R is hydrogen or C1-C4 alkyl; and A is a (a), (b) or (c) group, in which R' is an acyl group; in the manufacture of a medicament for use as an aromatase inhibitor; and compounds of formula (I) excluding 17 alpha -acetoxy-6,7 alpha -difluoromethylenandrosta-1,4-dien-3-one.

Abstract (fr)

Cette invention concerne l'utilisation de composés de la formule (I) dans laquelle R représente hydrogène ou C1-C4alkyle; et A représente un groupe (a), (b) ou (c) dans lequel R' représente un groupe acyle; pour la fabrication d'un médicament destiné à être utilisé comme inhibiteur d'aromatase; et des composés de la formule (I) à l'exclusion de la 7alpha-acétoxy-6,7alpha-difluorométhylèneandrosta-1,4-diène-one.

IPC 1-7

C07J 53/00; A61K 31/565

IPC 8 full level

A61K 31/565 (2006.01); **A61P 5/38** (2006.01); **C07J 53/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

A61P 5/38 (2017.12); **C07J 53/007** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 9410190A1

Designated contracting state (EPC)

DE GB IT

DOCDB simple family (publication)

WO 9410190 A1 19940511; EP 0620823 A1 19941026; GB 9222669 D0 19921209; JP H07502759 A 19950323

DOCDB simple family (application)

EP 9302864 W 19931018; EP 93923484 A 19931018; GB 9222669 A 19921028; JP 51062994 A 19931018